
Kõrveküla Põhikooli hoolekogu koosolek nr 3/2023-2024 

 

Toimumise aeg: 19.06.2024, 18.00-20:00 

 

Osalesid:  

Kadri Muhhin - lapsevanemate esindaja - protokollis 

Tiina Angerjärv - lapsevanemate esindaja 

Ott Toomsalu - õpetajate esindaja 

Mihkel Kivastik - õpilaste esindaja 

Ene Liivamägi - valla esindaja (Egle Nõmmoja asendaja) 

Kärt Joorits - lapsevanemate esindaja 

Airika Torn - lapsevanemate esindaja 

Andres Jõgar - juhtkonna esindaja 

Helen Hirsnik - lapsevanemate esindaja 

Pille-Riin Meerits - lapsevanemate esindaja  

 

Puudusid: 

Piret Jõul - juhtkonna esindaja 

Britta Jürgenson - lapsevanemate esindaja  

 

PÄEVAKORD:  

1. Motivatsiooni küsitluse kokkuvõte ja tegevuste arutelu tuleviku perspektiivis. 

2. Tegevuskava ülevaatamine koolikiusamise teemal. Tutvumiseks palume eelnevalt saata küsitud 

materjalid (16.04.2024).  

3. Õppetöö korraldus 2024/2025 ja 2025/2026 õppeaastal tulenevalt ruumi puudusest.  

4. Õppetöö tulemuste hindamise metoodika sh. gümnaasiumi astmesse üleminek. 

5. Kommunikatsiooni plaan hoolekogu tegevuse kajastamiseks ja suhtlemise normid 

lastevanematega.  

6. Kooli poolne tagasiside KPK Üldosale tehtud ettepanekutele ja nende rakendamisele.  

7. Vanematekogu tagasiside kokkuvõte projektist „Jupike jala“ ja uue hooaja plaanid. 

8. Järgmise vahemiku tegevuskava arutelu ja kinnitamine, koosoleku aja kokku leppimine.  

9. Jooksvad küsimused 

 

 

2023/2024 õppeaasta tulemuste ülevaade 

Andres Jõgar, Õppenõukogu otsus 9. klasside lõpetamise kohta:  

Lõpetab 60 õpilast 3 klassist. Hetkel lahtised 2 individuaalse õppekava järgi õppivat õpilast 

(meditsiinilistel põhjustel puudumised). Kiituskirjaga lõpetab 11 õpilast (4-5 õpilast jäid napilt 

kiituskirjata). Lõpetajate hulgas on 2 õpilast, kes lõpetavad puuduliku hindega (vanema 

avalduse alusel).  

 

Kogu koolist: Õppeaastat alustas 671 õpilast, tänase seisuga 670. Viitele õpib 224 õpilast, 4 ja 5 

õpib 290 õpilast. 514 õpilast väga headele ja headele õpitulemustele. 157 õpilast õpib 

rahuldavatele tulemustele. Klasside täituvus on suur, 24 õpilasega paralleele on 33st klassis 15 

(1. sept seisuga). Klassi õpilasnumbrite suurendamise otsus on hoolekogu käes ja tuleb 

igaaastaselt üle küsida. Hoone mõeldud 27 klassikomplekti jaoks. 1. klasside aktusel on 97 last 

- aktusi tuleb teha eraldi. Kool alustab 2. septembril 2024.  

 

1. Motivatsiooni küsitluse kokkuvõte ja tegevuste arutelu tuleviku perspektiivis.  



Hoolekogu pool algatatud motivatsiooniküsitlus õpilaste ja õpetajate õpimotivatsiooni ja 

põhivajaduste kaardistamiseks võib lugeda mitteõnnestunuks ebapiisava vastanute arvu tõttu. 

Kokku vastas ajavahemikul 15.04-05.05.2024: 

• 134 õpilast 670-st, keskmine vastanu vanus 12,22.  

• 19 õpetajat+ 68-st, peamiselt klassiõpetajad.   

Õpetajate ja õpilaste esindajate sõnade kohaselt võis olla ebapiisav vastanute arv tingitud 

ajastusest, kui käsil olid sisseastumiskatsed ja loovtööde kaitsmine.   

  

Küsitluse kokkuvõtted on lisatud käesolevale protokollile: KPK uuringutulemused õpilased 

2024; KPK Uuringutulemused õpetajad 2024 ja koond slaididel.   

 

2. Tegevuskava ülevaatamine koolikiusamise teemal. Tutvumiseks palume eelnevalt saata 

küsitud materjalid (16.04.2024).  

Arutelu ei toimunud materjalide puudumise tõttu. 

 

3. Õppetöö korraldus 2024/2025 ja 2025/2026 õppeaastal tulenevalt ruumi puudusest.  

Andres Jõgari ülevaade olukorrast. Käimas on moodulmajade hange etteantud hinnapiiriga. 

Eduka hanke korral käivitub projekt talvel, ebaõnnestumise korral lükkub järgmisesse 

õppeperioodi. Täna jagatakse ruume muusikakooliga ja laiema ristkasutuse arutelu toimub 20. 

juunil, sest lisaruumide rentimine „klaasmajas“ lükati tagasi. Vaheruumid ja vaikuseklass 

lähevad väikerühmade klassideks. Kahes vahetuses õppetöö toimumine käiku ei lähe. 

 

2024/2025 õppeaastaks on kõik vajaliku konkursid toimunud ja kohad täidetud v.a. 3 klassi 

klassiõpetaja. Muutusi toimub õpetajate koormustes. Lisaks olemasolevatele lisandub 

eripedagoog ja kaks saksa keele õpetajat.  

 

Kooli võetakse vastu Tartu valla sissekirjutusega õpilasi. Täna ei ole koolidele määratud 

piirkondi aga järgmisest õppesaastast 2025/2026 on plaanis see ellu viia, et jaotada õpilaste 

arvu ühtlasemalt piirkonna koolide vahel.  

 

Ene Liivamägi annab ülevaate perspektiividest. Uue kooli eeldatav valmimistähtaeg on täna 

2028/2029, niikaua tuleb olukord lahendada moodulmajade ja mõnede Raadi Hariduskeskuse 

raames saadavate ruumide kaudu.  

 

Hoolekogu ettepanek: uuel õppeaastal 7 paralleelklassi alustamise korral tuleb tõsiselt läbi 

mõelda ujumise tunnid ja kuidas olukorda lahendada. Kõrveküla lasteaia poolt pakutavad 

võimalused ei ole selle jaoks piisavad.  

 

4. Õppetöö tulemuste hindamise metoodika sh. gümnaasiumi astmesse üleminek. 

Õpilaste ja lastevanemate teadlikkuse tõstmine edasiõppimiste võimaluste kohta lähtuvalt KPK 

saadud tulemustele. Võimalusel tuua rohkem sisse karjääriteadlikkust tõstvaid tegevusi ja 

siduda järjepidevamalt õppega. Koolis on karjäärinõustamine olemas vabatahtlikkuse alusel ja 

huvilistele on see tagatud. Lisaks Avatud Uste Päevad Tartu gümnaasiumides ja kutsekoolides. 

Tänase info põhjal toimub valla koolide poolt iga õppeaasta lõpus koolipidajale kokkuvõttev 

ülevaate andmine tulemustest, kuid KPK puhul ei ole täheldatud tulemuste hindamise 

metoodikat.  

 

Soovitus: tutvuda õppekavaga, kus on kirjas kuidas kool on lahendanud karjääriõppe.  



Ettepanek: tulemuste ja kiituskirjade infot jagada kooliastemete põhjal. Jagada sügisel infot 

õpetajate kui palju õpilasi sooritasid gümnaasiumi sisseastumise eksamid ja asusid edasi 

õppima.  

 

5. Kommunikatsiooni plaan hoolekogu tegevuse kajastamiseks ja suhtlemise normid 

lastevanematega. 

Ei arutatud P.Jõuli puudumise tõttu.  

 

6. Kooli poolne tagasiside KPK Üldosale tehtud ettepanekutele ja nende rakendamisele. 

Ei arutatud P.Jõuli puudumise tõttu.  

 

7. Vanematekogu tagasiside kokkuvõte projektist „Jupike jala“ ja uue hooaja plaanid. 

Vanematekogu kokkuvõttes esimesele hooajale peavad kõige olulisemaks teostatud tegevuseks 

projekti „Jupike jala“, mida arutati ja kooskõlastati nii kooli, Tartu valla kui  piirkondliku 

politseiga. Peavad tulemust rahuldavaks, kuigi esines raskusi kooliga koostöös, kus 

kokkuleppelised tegevused toimusid vähesel määral või mitte üldse. Peamiste arengukohtadena 

toovad välja vajadust parendada kommunikatsiooni õpilastele ja lastevanematele, ning kooli 

sisest tahet olla kaasatud.  

 

Ettepanekud hoolekogult: „Jupike jala“ projektikuu käima lükata juba sügisest, kohe 

kooliaasta alguses. Kaasata kool ja õpilasaktiivi konkreetsemalt, koos juhistega. KPK 

üldtööplaani sündmuste kalenderplaani koostada teadmisel, et vanematekogu on valmis võtma 

enda kanda sealt konkreetseid tegevusi.  

 

8. Järgmise vahemiku tegevuskava arutelu ja kinnitamine, koosoleku aja kokku leppimine. 

Ott Toomsalu teadmiste kohaselt on õppeaasta viimane õppenõukogu toimumise aeg 

28.08.2025 

Ettepanek: Hoolekogu kohtumine 21.08, et vaadata üle üldosa jm dokumendid mille kohta 

peame avaldama arvamust.  

 

9. Jooksvad küsimused 

9.1. Arutelu nutitelefonide kasutamisest kooliajal ja täpsemalt tunnis ehk kuidas soodustada 

õpilaste sotsiaalsust ja liikumist. Nulltolerantsi suunas liikumiseks on vaja leida 

alternatiivseid tegevusi. Päris paljude asjade lahenduseks oleks kooliastmeti iseseisva 

tegutsemise võimalus. Nt I aste tahaks joosta, mürada. III kooliaste tahaks puhata, 

keskenduda, koduseid ülesandeid teha. Keskmised on nii-ja-naa. Hetkel kooli ülesehitus ei 

toeta liikumisvahetunni võimalusi ja astmete teatud eraldatust.  

 

Hoolekogu ettepanekud: uurida teiste koolide parimaid praktikaid ja selle põhjal 

kaardistada 2024/2025 eesmärgid. Spordihoone ruumide laialdasemat kasutatust ehk 

sidusust võimaldada valla poolt. 

 

9.2. Õpilaste aktiivsem ja vastutusrikkam kaasamine tegevustesse läbi õpilasesinduse 

moodustamise praeguse õpilasaktiivi asemel. Õpilaste esindaja Mihkel Kivastik sõnade 

kohaselt toimub arutelu sügisel, kas muutuda õpilasesinduseks. Sellega kaasneb rohkem 

kohustusi ja ametlikum juriidika. Noortevolikogu aseesimehega arutelu on olnud. Puudutati 

erinevaid koolielu puudutavaid küsimusi.  

 

Hoolekogu ettepanek: õpilaste aktiivsem kaasamine ja nende tegevuste toetamine läbi 

struktureeritud tegevusplaani.  


